
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 2/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 39/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της υπ’ αριθ. 2/2017 απόφασης της 
Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης επί του απολογισμού της, έτους 
2016. 

 
Σήμερα 30 Ιανουαρίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 26-1-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. 
Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
21)Α.Σιακαβάρας, 22)Θ.Τέτος, 23)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 24)Ι.Κυρατλίδης, 25) Μ. Σουμελίδης, 26) Ν. 
Τσιαμήτρος, 27)Ζ.Πατσίκας, 28) Α. Καγκελίδης, 29)Γ.Γουλτίδης, 30)Ι.Παπαγιάννης, 31)Η.Τσιφλίδης, 
32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Α.Αποστολόπουλος, 34)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες 
Θ. Αγγελίνας, Μ. Παπαϊωάννου, Ε.Ιακωβίδου, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                           
Χ.Κεχαΐδης, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Ε.Γκόγκα, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, 
Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.28/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.29/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου, Γ.Γουλτίδης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Ν.Τσιαμήτρος, Χ.Γαϊτάνου 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.30/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.31/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Χ.Κούτρας, Η.Τσιφλίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.32/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, 
Η.Τσιφλίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.33/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Σ.Ελευθεριάδου 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.34/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.35/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Σοφιανίδης και προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.36/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ζ.Πατσίκας, 
Τ.Χατζηαθανασίου,Β.Παπαδόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, 
Γ.Σοφιανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.37/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Α.Καγκελίδης και προσήλθε ο κ. 
Β.Παπαδόπουλος 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.38/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Χειμώνας 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.41/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.42/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μαυροκεφαλίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.43/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Α.Σιακαβάρας, Γ.Μελιόπουλος, 
Γ.Κάκαρης, Γ.Σοφιανίδης και προσήλθε ο κ. Ν.Μαυροκεφαλίδης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.46/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Α.Σιακαβάρας, Λ.Ακριβόπουλος 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.47/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.56/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 25-1-2017 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Με τις διατάξεις των παρ. 12 & 13 της αριθ. πρωτ. 8440/24-2-11 του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. 
«Καθορισμός λειτουργίας των Σχολικών Επιτροπών και ρύθμιση οικονομικών θεμάτων αυτών» 
προβλέπεται ότι: 

«12. α) Οι διευθυντές των σχολείων αποστέλλουν στην Σχολική Επιτροπή εντός του πρώτου 
15νθημέρου του Ιανουαρίου του επόμενου έτους τα πρωτότυπα των καταστάσεων εισπράξεων και  
Πληρωμών με τα αντίστοιχα παραστατικά 

 β) Ο Πρόεδρος της Σχολικής Επιτροπής υποβάλλει μέχρι το τέλος Φεβρουαρίου κάθε έτους 
στο διοικητικό συμβούλιο αντίγραφο του βιβλίου «ΕΣΟΔΩΝ – ΕΞΟΔΩΝ», καθώς και συνοπτικό 
ετήσιο πίνακα απολογισμού προηγουμένου οικονομικού έτους, μαζί με τα σχετικά δικαιολογητικά.  
γ) Τα έσοδα κατά κατηγορία προέλευσης, όπως αυτά αναφέρονται στην παρ. 4 της απόφασης αυτής 
και τα έξοδα, κατά κατηγορίες όπως συντηρήσεις επισκευές, αμοιβές τρίτων, παροχές τρίτων, 
θέρμανσης, αγορές παγίων και λοιπά γενικά έξοδα. 

δ) Ο ετήσιος πίνακας απολογισμού πρέπει να είναι ισοσκελισμένος, με αναγραφή του τυχόν 
ταμειακού υπολοίπου στο μέρος των εξόδων. Ο απολογιστικός πίνακας υπογράφεται από τον 
Πρόεδρο της Σχολικής Επιτροπής. 

13. Το διοικητικό συμβούλιο της Σχολικής Επιτροπής με βάση το βιβλίο «ΕΣΟΔΩΝ – 
ΕΞΟΔΩΝ» και τον απολογιστικό πίνακα προβαίνει στον έλεγχο των στοιχείων της οικονομικής 
διαχειρίσεως και αποφασίζει για την έγκρισή του με απόφαση, η οποία λαμβάνεται μέχρι το τέλος 
Μαρτίου. Η απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής υπόκειται στην 
έγκριση του οικείου δημοτικού συμβουλίου.».  

Με την αριθ. 2/2017 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας εγκρίθηκε η οικονομική διαχείριση του Ν.Π. για το 
έτος 2016. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει για την 
έγκριση ή μη της απόφασης του διοικητικού συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαγιάννης: Βλέποντας τον απολογισμό εσόδων-εξόδων και με δεδομένο ότι πολλές 

φορές στο παρελθόν το σώμα ασχολήθηκε με το θέμα του ύψους των μισθωμάτων των κυλικείων 
της πόλης μας, αναρωτιέμαι, στα πλαίσια της εκτίμησης που γίνεται εδώ και υπογράφεται από την 
κ.Γαϊτάνου, αν υπάρχει πρόβλεψη για τη χρονιά που θα διανύσουμε, αναφορικά με την 
ενδεχόμενη δυνατότητα μείωσης των μισθωμάτων και εξυπηρέτησης των ανθρώπων που μοχθούν 
για να βγάλουν μεροκάματο λόγω της κρίσης και με δεδομένο της μείωσης της κατανάλωσης των 
μαθητών και αν σε σχέση με τα έξοδα υπάρχει μια πρόβλεψη να μειωθούν τα έξοδα ούτως ώστε 
να μειωθούν τα έσοδα αντίστοιχα από τα κυλικεία και να μπορούμε να έχουμε ένα ισοσκελισμένο 
απολογισμό. 

Μελιόπουλος: Η ερώτηση που έχω να κάνω δεν έχει να κάνει με το λογιστικό κομμάτι της 
υπόθεσης, δεν είναι άλλωστε και το κύριο για εμάς, έχει να κάνει με κάτι γενικότερο. Ρωτάω το 
εξής: Θεωρεί η διοίκηση του δήμου, της σχολικής επιτροπής, ότι τα σχολικά κτίρια των λυκείων 
και γυμνασίων, οι ανάγκες των μαθητών εκεί ότι είναι καλυμμένες; Και έχει αυτό το υψηλό 
υπόλοιπο και φέτος και πρόπερσι και δεν ξέρω και εγώ πόσα χρόνια; 

Γαϊτάνου: Μπορείτε να επαναλάβετε την ερώτησή σας; 
Παπαγιάννης: Αναρωτιέμαι αν υπάρχει περιθώριο μείωσης των μισθωμάτων των 

κυλικείων σε συσχετισμό με τη μείωση των εξόδων που γίνονται. 
Γαϊτάνου: Όχι δεν υπάρχει, ο νόμος είναι πολύ ξεκάθαρος. Σε σχέση με το αν οι ανάγκες 

των σχολείων είναι καλυμμένες, θεωρώ πως η απάντηση είναι ναι, δεν έχουμε κάποιο 
συγκεκριμένο παράπονο, δεν έχει φτάσει κάτι στα αυτιά μου και στη σχολική επιτροπή.  

Σε ότι έχει να κάνει με την κάλυψη των σχολείων τα αιτήματα φροντίζουμε να 
απαντηθούν μέσα σε συγκεκριμένο χρονικό διάστημα, οπότε η απάντηση είναι πως ναι, οι 
ανάγκες των σχολείων της Βέροιας είναι καλυμμένες. 
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Μελιόπουλος: Πολύ γρήγορα να πω ότι θα ψηφίσω κατά του απολογισμού αυτού για τον 
εξής λόγο: Δεν στέκομαι καθόλου στο λογιστικό κομμάτι, το υπόλοιπο αυτό που υπάρχει των 
410.000€ είναι λεφτά που λείπουν από το σύνολο των σχολείων. Γνωρίζουμε όλοι σε ποια 
κατάσταση είναι τα σχολεία και θα μπορούσε η σχολική επιτροπή να διαθέσει τα λεφτά αυτά, το 
μεγαλύτερο κομμάτι για να καλυφθούν οι ανάγκες που εμείς γνωρίζουμε κ.Γαϊτάνου είναι 
πιεστικές και τα αιτήματα καθηγητών και συλλόγου γονέων δεν ικανοποιούνται. 

Σουμελίδης: κ.Μελιόπουλε επειδή υπήρξα αντιπρόεδρος στη Δευτεροβάθμια Σχολική 
Επιτροπή, σας διαβεβαιώνω ότι δεν υπάρχει έλλειψη από κανένα σχολείο της Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης, τα αιτήματα όλα ικανοποιούνται και άμεσα. 

Σοφιανίδης: Επειδή συμμετέχω και στη σχολική επιτροπή, για τα κυλικεία απάντησε η 
κ.Γαϊτάνου, εφαρμόζεται ο νόμος. Το να τα μειώσουμε αυθαίρετα μόνοι μας δεν μπορούμε, αλλά 
το να έχουμε κάποια αποθέματα δεν σημαίνει ότι μπορούμε να τα ξοδεύουμε έτσι αλόγιστα σε 
οτιδήποτε, το ίδιο θα κάναμε και στην οικογένειά μας;  

Κατά καιρούς προκύπτουν πολύ σοβαρές δαπάνες. Όπως είχαμε τις μετακομίσεις το 
καλοκαίρι που χρειάστηκαν πολύ μεγάλα ποσά και αν δεν είχαμε απόθεμα δεν θα μπορούσε η 
κ.Γαϊτάνου να καλύψει αυτές τις ανάγκες. Δεν στερείται τίποτα κανένα σχολείο για να εμφανίζει 
αποθέματα η σχολική επιτροπή. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος  
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 25-1-2017 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 2/2017 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006 και της με αρ.πρωτ.8440/24-2-2011 απόφασης του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 2/2017 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής 

Επιτροπής Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, με την οποία εγκρίθηκε ο απολογισμός της για το 
οικονομικό έτος 2016, ως εξής: 

 
 

ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ  ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΣΟΔΩΝ 

ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΞΟΔΩΝ 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ 
ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ 
ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 1.023.955,46€ 613.192,56€ 410.762,90€ 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  39 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ν. Αγγέλου  
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-2-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Γ. Μελιόπουλος 
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